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Onderwerp:  Tweede begrotingswijziging 2019 

 

De commissie adviseert: 

 

Dat de voordracht ‘Tweede begrotingswijziging 2019’ met het verslag van deze vergadering als 

bespreekstuk wordt doorgeleid naar PS van 8 juli 2019. 

 

Uittreksel concept-verslag Interim-Statencommissie 24-06-2019: 

 

3.b. Tweede begrotingswijziging 2019 

 

De heer Hoogervorst (SP) constateert dat de begrotingswijziging niet omvangrijk is. Het is slechts een 

hernieuwde lijst ‘Subsidies buiten uitvoeringsregeling’. Is het mogelijk om in het vervolg per project kort te 

omschrijven wat het is, waarvoor het wordt gebruikt en wat de financiële stand van zaken is? 

 

De heer Klein (CU) sluit aan bij voorgaande spreker. Het is vreemd dat in deze lijst plotseling met miljoenen 

euro’s wordt geschoven. Kan iets meer toelichting worden gegeven op grote beslissingen? 

 

Mevrouw Van Meerten (VVD) vraagt wat er met die miljoenen euro’s gebeurt. Worden die verschoven naar 

andere potjes, of gaan ze in een bepaalde reserve? 

 

De heer Van Tiggelen (duolid PVV) vertelt dat de PVV een aantal subsidies niet kan ondersteunen. Het gaat 

vooral om subsidies die onder 4.2.1. vallen. In navolging op voorgaande spreker vraagt ook de PVV om meer 

toelichting in het vervolg. 

 

Mevrouw Strens (D66) vraagt over de bedragen rondom glasvezel of het klopt dat het hier gaat om subsidies 

en niet om een garantstelling. 

 

Gedeputeerde Pels hoorde de commissie spreken over grote verschuivingen. Welke verschuivingen betreft het 

precies?  De beantwoording volgt dan vanuit de vak gedeputeerde. Het is aan Provinciale Staten om te 

bepalen hoe stukken worden vormgegeven. Het is enorm veel werk als steeds een update moet worden 

gegeven over waar het werkelijk staat. Mogelijk kan het verzoek omtrent de vormgeving van de 

begrotingslijst worden meegenomen in de Rekeningencommissie? Dat is het voorstel van de gedeputeerde. 

Bekeken kan worden hoe in die aanvullende informatie kan worden voorzien zonder de stukken zwaarder te 

maken. 

 

Tweede termijn:  

 

De heer Klein (CU) zal zijn vraag over de grote verschuivingen schriftelijk stellen.  
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De heer Hoogervorst (SP) gaat akkoord met het antwoord van het college. Hij hoopt dat tot een 

overzichtelijkere vormgeving kan worden gekomen. Bij een goede overzichtelijke subsidielijst is iedereen 

gebaat.  

 

Mevrouw Strens (D66) kreeg geen antwoord op haar vraag over glasvezel. 

 

Gedeputeerde Van der Hoekl legt uit dat het hier gaat om een garantstelling, maar gegeven in de vorm van 

een subsidie met een aanvul overeenkomst. 

 

De voorzitter constateert dat de voordracht als bespreekstuk naar Provinciale Staten kan worden geleid. 

 

 


